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Tisztelt Elnök Úr!

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgyűlésről szóló 2012. évi
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekr ől szóló
10/2014 . (II . 24.) OGY határozat 124. § (1) bekezdésére kérdést kívánok benyújtani Dr. Fazeka s
Sándor, földművelésügyi miniszterhez ,

„Mikor ellenőriznek a Hortobágyon 2 .?”
címmel,

amelyre a választ írásban kérem,

Tisztelt Miniszter Úr !

A K8691/1 . számú írásbeli válaszát elfogadni nem tudom, hiszen az nem válasz a kérdéseimre .
Tartalmilag semmiképpen sem . Leginkább azért, mert az ön által jelzett birtoklépések első éve
„jellemzően 2015 végén”, azaz legalább kettő hónappal ezelőtt megtörtént. Ez bőven elégséges idő
lett volna az ellenőrzések megkézdéséhez . Önök mégsem tettek semmit sem, takaróznak holm i
„ellenőrzési tervvel”, ami láthatóan nem jelent valós cselekvést .

Emlékeztetem önt : Berettyóújfalu környékén ma több földön méteres gyom, gaz található . A rossz
idő ellenére is . Az új bérlők láthatón nem tartják be a területek kezeléséhez el ő írt környezetvédelm i
és legeltetési előírásokat. Mindezek miatt újra és újra kérdezem : mikor fogják ellenőrizni és
elszámoltatni az új hortobágyi bérl őket? Mikor szüntetik meg azokat a szerz ődéseket, amelye k
előírásait szemmel láthatóan nem tartanak be az új bérl ők?

Ki a felelős a természetvédelmi terület tönkretételéért? Miért nem lehet környezetvédelmi indokkal a
be nem tartott szerződéseket felbontani? Meddig védik még a védhetetlen baráti kört? Végezetül :
miért nem tudja a miniszter, hogy az említett szerződések, már több mint két éve köttettek?

Válaszait előre is köszönöm !

Budapest, 2016. február 23.
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